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Prezydent dr Marek Wojtkowski

zv,'aco-, sig z uprzejm4 prosb4 o informacig dotycz4c4 mo2liwodci powstania scie2ki
rowerowej l4cz4ce1 osiedle Zazarncze z Bulwarami, gdzie najwigksze utrudnienie w dotarciu
do nadwi5lariskiej czg6ci rewitalizowanego Starego Miasta stanowi odcinek ul. prymasa

S. Wyszynskiego. Powstaj4ce w naszym mie5cie dcie2ki rowerowe ciesz4 sig ogromn4
populamosci4 z ci4gle zwigkszai4c4 siQ liczb4 ich uiytkownik6w. Budowa wzmiankowanej
t€sy rowerowej w znaczny spos6b ulatwilaby proces komunikacyjny ze starym Miastem.


